
 
SKOGSBÄRENS SFF 

Protokoll Extra styrelsemöte no 2 angående vattenläcka 

Datum/Tid 03/01/17 
Plats Victoria Taubner 
Närvarande Monica Andersson, Victoria Taubner, Tommy Malmgren 
 

§1 Mötets öppnande 

Ordförande Victoria förklarade mötet öppnat.  

 

§2 Dagordningen 

Enligt handlingsplan som Victoria skickat ut. En uppdaterad handlingsplan har skickats ut i början av veckan 

och kvarvarande punkter lyftes på mötet. 

 

§3 Ritningar 

Ritningar upphittade och avfotograferade. Kopior utskrivna till entreprenören som skall göra jobbet. 

 

§4 Entreprenad  

Några potentiella entreprenörer har kontaktats. Som tidigare informerats via mail till styrelsen har MR 

Södermanland  varit ute och tittat och kan komma med kort varsel så snart alla ledningar är utmärkta. Under 

dagen har de fått klartecken att påbörja samordningen och koordineringen för åtgärdsstart snarast.  

 

§5 Övrigt 

Området är avspärrat med koner. Lyktstolparna är svartlagda. Telia har inte återkopplat att de varit och märkt 

upp sina kablar i området. Entreprenören kan använda den karta som Telia bifogat sina mail i ärendet. 

Entreprenören Mr Södermanland uppskattar att jobbet tar max en dag och man påbörjar på morgonen för att 

minimera besväret för samfällighetens medlemmar. 

 

Styrelsen har kontaktat länsförsäkringar då vi har vissa försäkringar som skulle kunna täcka del av 

kostnaden. Vi kommer få en viss ersättning (20% av åtgärdskostnaden-självrisk). Ärendet är nu anmält som 

försäkringsärende. 

 

§6  Nästa extramöte 

Kallas via mail om behov finns 

 

 

………………………………..                                   

Victoria Taubner, Ordförande     

 


